

Public Finance Limited
Rules for Fixed Deposit Accounts

The below Clauses 72 and 73 shall supersede and replace the original Clause(s) with effect from 1 June 2022.

72. The Company may, at its sole and absolute discretion, and without prior notice to the customer, take any action as it considers appropriate to comply with applicable laws, regulations, policies (including our policies), and request of statutory and regulatory authorities. Such action may include but is not limited to: (a) delaying, blocking, suspending or refusing to process any payment or instruction by the customer and/or otherwise blocking or freezing the customer's account(s); (b) terminating or closing the account(s) and discontinuing the business relationship with the customer; and (c) taking any other actions necessary for the Company to meet any legal, regulatory or compliance obligations.
73. If there is any inconsistency between the English version and the Chinese version of these Rules, the English version shall prevail for all purposes.

附頁 1

大眾財務有限公司
定期存款賬戶規章

由 1/6/2022 起，原有的第 72 及 73 章將由以下章節取替。

72. 本公司享有全權酌情決定在毋須事先通知客戶的情況下決定採取本公司認為適當的任何行動，以遵守所有有關法律、規例、政策（包括本公司的政策），及法定及監管機構的要求。有關行動可能包括但不限於：(a) 延遲、阻截、暫停或拒絕處理由客戶發出的任何付款或指示及 / 或阻截或凍結客戶的賬戶；(b) 終止或取消賬戶及終止本公司與客戶的關係；及(c) 採取本公司認為必要的任何其他行動，以履行任何法律、規管或合規責任。
73. 本規章的英文版本與中文版本如有任何不符，在各方面而言應以英文版本作準。